
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 1. oktober 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 369

Vil ministeren uddybe, hvornår og hvordan Danske Bank siden 2007 og frem til i dag har

oplyst sine aktionærer, investorer og offentligheden om den interne viden, som bankens

ledelse har haft om hvidvask i den estiske filial. I svaret af 28. august 2018 på ERU alm.

del – spm 263 fremgår: ”Senest informerede ledelsen om forholdene i bankens estiske

filial i forbindelse med offentliggørelsen af delårsrapporten for 1. halvår 2018, og på den

ordinære generalforsamling den 15. marts 2018 fortalte bestyrelsesformanden om ban-

kens problemer i den estiske filial i forhold til bekæmpelse af hvidvask.”

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Morten Bødskov (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Morten.Bodskov@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
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